
南屯門官立中學 

學年中二至中四學位申請表 

South Tuen Mun Government Secondary School 
Application for S2-S4 Places 

中文姓名 

Name in Chinese 

英文姓名 

Name in English 

性別 Sex 出生地點 Place of Birth 
近照 

Recent Photo 

*照片尺寸Size:
出生日期 

Date of Birth
年 
Y 

月 
M (  ) D 

香港身份證號碼 
HKID Card No. 

36毫米(闊) x 46毫米(高) 
36 mm (W) x 46 mm (H) 

香港住宅電話 家長香港手提電話號碼 父 Father 母 Mother 

HK Home Tel. No. Parents’ HK Mobile Phone No. 

家長姓名 
Name of Parents 

父 
Father 

母 
Mother 

電郵地址Email address .Parent家長: .Student學生: 

住址 
Address 

曾/現就讀學校名稱 
Name of  School 

attended/attending 

.申請年級：: 

.Level Applying for: 

  注意事項 Points to Note: 

1. 按就讀日期倒序列出最近兩年的學術成績與操行 (例如中四、中三) 並遞交相關成績表影印本。
Academic Performance and Conduct in the recent two years according to the reverse chronological order (such as S4, S3).
Please also submit the photocopies of the report cards.

2. 如成績表沒有提供有關資料，可不用填寫本項。

It is not necessary to fill in this column if no relevant information is provided in student’s academic reports.

3. 如全學年有3次考試，請填寫第2及第3次成績。

If there are 3 exams throughout the year, please fill in results of 2nd and 3rd exams.

班級 
Level and class 

英文 
English 

中文 
Chinese 

數學 
Maths 

班名次/人數 
Position in 

Class/ 
Total No 

級名次/人數 
Position in 

Level/ 
Total No 

操行 
Conduct 

副本編碼 
Photocopy 

Number 

此欄由校方
填寫 

Official Use 
Only 

備註 
Remarks 

上學期 
1st Term 

A1 

下學期 
2nd Term 

A2 

上學期 
1st Term 

A3 

下學期 
2nd Term 

A4 

如學術成績及操行達標，學校將透過電話聯絡家長，邀請學生到校面試及提交課外活動或其他相關資料。

如有查詢，請致電2404 5506聯絡校務處。 

If student has attained the required standard in academic performance and conduct, our school will contact parents and invite 

students to our school to attend an interview and submit ECA and other relevant documents. 

For enquiries, please contact us at 2404 5506. 

日期 Date: 家長簽署 Parent’s Signature: 

申請者所提供的資料，只作本校學位申請之用，遴選程序完成後，所有申請者的資料，將全部銷毀。The personal data provided above through this 

application will only be used for the admission process. The data will be completely destroyed after the process.

校方專用 

編號 

收表日期 

學生個人資料 Particulars of Student 

學生成績及操行 Academic Performance and Conduct 

填妥此申請表前，請先細閱「申請及遞交文件須知」。 

Please read the “Application Guidelines and Points to Note. 

日 




